

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



styrelsemöte 13 januari 2025

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Styrelsemöte 250113.pdf

Storlek: 156961 byte

Hashvärde SHA256:

47799b93ceb57d3fe732596f8b3ea4489b5d9d2b32b495d0dc6ba1bd3aa4e8d8

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

KLAS STEFAN BROSTRÖM

Signerat med BankID 2025-01-16 15:30 Ref: 01946f85-e3a6-7bd2-8c07-18df4978c462

Ove Andreas Hammar

Signerat med BankID 2025-01-15 10:44 Ref: 01946959-6b52-7250-967c-d21544ce9fb6

Linnea Louise Maud

Signerat med BankID 2025-01-15 10:41 Ref: 01946956-e716-7abc-9244-9c85108c0283



Styrelsemöte EHF

Måndagen den 13 januari 2025

Deltagare:

Andreas Hammar, Linnea Maud, Lena Wiklund, Peter Wallin, Anne-lie Glaad, Linda Diktonius, Mats Berggren och Stefan Broström

Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

- Dagordningen för mötet fastställdes.
- Till justerare för mötet Stefan Broström
- Föregående protokoll godkändes.

Anteckningar

Från föregående möte

Media

- Hur får vi fler följare på Instagram/facebook? Försöka skapa relevant material som fångar intresse och dela sidan så mkt som möjligt.
- Hampus W kommer med ett förslag på marknadsföring av EHF på nätet.

Kansli

- Anne-lie mejlar ut till ledarna om AW för alla föreningar i Enköping.
- EAI- de vill ha en till tid i veckan. Anne-lie har svarat att vi kan ta upp diskussionen till nästa säsong.
- Det behövs en diskussion runt Idrottshusets öppettider, bl.a. helger. Andreas och Linnea bokar in Peter G för att prata lokaler i allmänhet.
- Ventilationen i Idrottshuset ska göras om och det kommer påverka möjligheten till omklädningsrum m.m.

- Supporterbussar- ser vi det som ett problem att vi har med supportrar? Tar tillbaka frågan till seniorlagen.
- Ledarkonferens preliminärt den 21/3, Mats kollar lokal.
- Styrelseträff 17/5, under dagen. Astoria? Linnea kollar!

Försäljning, ekonomi och sponsring

- Ekonomi i balans, 271 000 kr företagskontot, 627 000 kr lantbrukskontot, 400 000 kr på fasträntekontot. Resultat i december minus 365 000 kr, resultat ackumulerat 383 000 kr. Minus 226 000 kr på lagkassorna, många cuper m.m . På skolprojektet har vi kostnadsfört 88 000 kr.
- LOK-bidrag 105 000kr.
- Entréavgifterna har inte gett så mycket som vi budgeterat för. Troligtvis beror det på att vi tittade på snittet förra året (högt pga kvalet) samt att vi hade räknat med högre inträde än vad vi till sist tog beslut om.
- P16 får resebidrag för steg 3 USM- ok från styrelsen.
- Ca 92 000 kr i vinst för bingolotter.Stor ökning av antalet sålda lotter i år.
- Ca 400 bingolottokalendrar sålda i år. Fler än i fjol.
- Nästa försäljning är pappersförsäljning- Serla. Tanken är att sälja under februari. Finns det någon ledig lokal vi kan använda? Andreas kollar. Det behövs plats för ca 72 pall. Vi tjänar 70 kr per bal. 400 kr för friköp.
- Två matchsponsorer saknas till vårens matcher. Sponsorevent till en match.
- Lena vill att vi stämmer av de sponsorpengarna som ska in. Peter ser över listan på sponsorer och återkopplar till Lena.
- Mötet om lagsponsring hänger i luften. Peter/Mats tar ett möte med sponsoransvariga i varje lag för att fortsätta diskussionen. Vi som styrelse måste ta beslut runt frågan först innan denna träff. Förslagsvis tittar vi på detta under nästa möte och tar sedan upp det på ledarträffen i mars.
- Skulle behöva en "stark person" som har kontakter i Enköping som kunde komplettera sponsorgruppen.

Arrangemang, tävling och senior

- Starta spelarmöten med herr inför nästa säsong. Diskussionen runt spelarkontrakt, se förra protokollet. Det finns kontraktskrav.
- Herrspelarna jagar själva in sponsorer.
- Krav på hall om herrarna går upp- 400 sittande, 200 stående, sjukvårdare på plats, bås för media, krav på belysning, klockan ska vara synlig för alla i hallen.
- Dam- spelarsamtal, enkäter m.m. Positiv stämning i lördagens match.
- Dam-skapa en stor träningsmiljö inför nästa säsong, för A, U, J. Beror bla. på svagt tränarunderlag.

- Oklart runt nästa säsongs damjunior. Stämman av med Kent runt hans fortsättning.

Barn och Ungdom

- Föräldragruppen ska tas upp igen.
- Möte har hållits med Dam A-F16, Herr A-P16 och U14-U11. Ledare på flicksidan är oklart inför nästa säsong. Tunt underlag bland spelare födda 2007/2008.
- Herrjunior inför nästa år- Förslaget som ligger är att de spelar i Västerås nästa säsong. Möte har hållits med spelare och föräldrar.
- Föreningen vill få till samträning redan från ung ålder för att det inte ska bli en så stor sak om det blir så att vi behöver slå ihop åldersgrupper.
- USM F14 har arrangemang hemma i Februari.
- Tröjor till handbollsskolan, stäm av med ledarna att alla får annars får de återkoppla till styrelsen och vi beställer fler.
- I ungdomsförrådet finns det bla nyuppackade häckar för alla att använda.
- Vi behöver nya skumgummibollar. De blir snabbt förstörda. Parahandbollen kan kanske söka bidrag för bollar, Peter kollar ev bidrag. Mats beställer bollar.
- P2012- vill ha cup i Fjärdhundra. Det går inte om det är fler än 4 lag och måste då sanktioneras av förbundet. Det som fungerar är att man har det under två dagar med fyra lag varje dag. Eller en dag med max fyra lag.
- P2014/2015- De har uppfattat att de kunde få ett tillfälle per månad till extra träning. Ingenting styrelsen har gått ut med. Ledarna efterfrågar någon policy eller liknande där det finns förtydligat.
- Det är ok att denna säsong söka extra tider om det finns. Vi behöver revidera de dokument som finns så det blir klart och tydligt för alla.
- P2016- de vill ha en träning till eftersom så många tränar andra sporter och de som inte gör det vill träna en gång till. Förslaget är ett extra tillfälle i månaden.
- utifrån ovan önskemål tar styrelsen beslut att U2014/2015/2016 ska ges möjlighet att få ett extra tillfälle i månaden om ledig tid finns. Anne-lie går ut med information till berörda lag.

Material

- Kickback från Intersport, ca 76 000 kr i år.
- Mats mfl. har möte med Intersport 4/2 om ex merch som kommer sent m.m.

Utbildning

Övrigt

- Jubileumsgrupp för jubileumsåret. Maria Kiesbye kommer på besök. Förslag, presentera gamla artiklar från arkivet. Ett inlägg varje vecka. Starta ny sida på Facebook som är öppen för alla. Alla positiva till detta förslag, Maria tar detta med Rebecka.
- Årsfest förslagsvis den 10 eller 31 maj. Helst 10 maj. Maria kollar med Krydda. Där får det plats för upp till 150 personer. Vi tar in offert för både buffé och dukad middag.
- Ska vi bjuda in representanter från kommunen, förbundet och gamla ordföranden? I så fall kostnadsfritt.
- .Sponsorlopp för våra seniorlag i samband med jubileumsfesten i Maj. Då kan vi passa på att göra lite "reklam" för EHF.
- EHF-dagen i september/oktober. Med lite mer festtema. Roliga aktiviteter runt om.
- En match med samma entré som för 80 år sedan?
- Då hade EHF röda tröjor med vita skjortkragar. Går det att få in på något sätt i föreningen. Ledartröjor? Mats kollar.
- Korta intervjuer i halvlek med betydelsefulla personer i föreningen?
- Ta ett gammalt lag och få till ett möte med en gammal rival.
- Få till en "höjdarmatch" i borgen. Anne-lie pratar med förbundet.
- Ta fram en kort skrift som vi kan ha vid varje hemmamatch att dela ut. Dessa byts ut och byggs på med ny info.
- Trycka EHF 80 år på matchprogrammen från och med nu.
- 4 lag eller färre får ha en cup utan sanktionering med tårta/el liknande efteråt. Ska vi ha detta som en jubileumsaktivitet? Kanske i kombination med EHF-dagen eller innan dess. Anne-lie jobbar vidare på det.
- När vi får lite mer info om kostnad för middag och tröjor så kan vi fastslå en budget.
- EHF- skylt, 80 år att sätta upp i Idrottshuset. Peter kollar med Bosse.
- Finns massor av artiklar i EP om EHF. Maria ska trycka av dessa så EHF kan spara i sitt arkiv.

Ansvarig fika nästa möte

- Andreas bakar

Kommande möte

- Nästa möte 10/2 kl 18.00, Hagges
- 21/1 kl 19.00-20.00 genomgång jämställd och jämlik förening, Idrottshuset.

Sekreterare

Justerare

Ordförande

Linnea Maud

Stefan Broström

Andreas Hammar